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Lokalny samorząd chce mieć udziały w spółce komunalnej po przekształceniu Uzdrowiska
Busko-Zdrój.  To  jednak  na  razie  tylko  plany.  Jeżeli  tylko  będzie  taka  możliwość  to
skorzystamy z takiej propozycji – powiedział burmistrz Waldemar Sikora. Kolejną deklarację
w  sprawie  przejęcia  placówki  złożył  marszałek  województwa  świętokrzyskiego  w
Ministerstwie  Skarbu  Państwa.  Jednak  ostateczna  decyzja  w  rękach  radnych
województwa.  Jak  podkreślił  Waldemar Sikora,  jeśli  będzie  taka możliwość –  samorząd
Buska-Zdroju będzie chciał zostać udziałowcem w spółce. Jak zaznaczył burmistrz, zależy to
od  wielu  czynników m.in.  od  sytuacji  finansowej  miasta  oraz  od  warunków,  na  jakich
zostanie placówka skomunalizowana. – To daleka przyszłość. Ale wola przystąpienia z naszej
strony jest – zaznaczył burmistrz. W ciągu najbliższego miesiąca powinny zapaść kolejne
decyzje  w  sprawie  komunalizacji  Uzdrowiska  Busko-Zdrój.   Chęć  przejęcia  przez
województwo  świętokrzyskie  placówki  złożył  Adam  Jarubas.  Jak  zaznaczył  marszałek,
prawdopodobnie ministerstwo przekaże obiekt nieodpłatnie. Jednak, by tak się stało, muszą
zostać  przygotowane  założenia  dotyczące  funkcjonowania  uzdrowiska  na  najbliższe
lata. Biznesplan według zapowiedzi z lipca miał zostać opracowany w ciągu miesiąca. Tak
się nie stało. Wówczas w spotkaniu w MSP wzięli udział oprócz marszałka także burmistrz i
starosta buski.  W połowie sierpnia zaczęły się dopiero pierwsze przygotowania do jego
powstania.


